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ROIV.0012.1.7.2020

Protokół nr 21/20
z posiedzenia wspólnego Komisji Rady Gminy:

Oświaty, Kultury, Zdrowia, Ochrony Środowiska, Sportu i Spraw Społecznych,
Budżetu, Finansów i Gospodarki Gminy

w dniu 8 lipca 2020r.

Posiedzenie  Komisji  odbyło  się  w  Ośrodku   Kultury  w  Dąbiu  w  godzinach  od  14:00.
Nieobecni radni: Joanna Kruszewska, Krzysztof Dulko, Adam Sadowski, Mirosław Kozieł. 
W posiedzeniu uczestniczyło 11 radnych:
1.  Pan Jacek Gwóźdź - Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów

   i Gospodarki Gminy
2.  Pan Robert Zieliński  - Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, 
3.  Pani Anna Gwiazda        - Członek Komisji,
4.  Pan Remigiusz Olesiński       - Członek Komisji, 
5.  Pan Jacenty Kubica       - Członek Komisji,
6.  Pan Tomasz Ślęczka       - Członek Komisji,
7. Pan Jarosław Nowak       - Członek Komisji,
8. Pani Krystyna Kluszczyk              - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

    Ochrony Środowiska, Sportu i Spraw Społecznych
9. Pan Adam Adamczyk  - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty,
10. Pan Wiesław Zarychta  - Członek Komisji,
11. Pan Aleksander Jewak  - Członek Komisji,
oraz
Pan Tomasz Sadłoń                                        - Wójt Gminy Psary,
Pani Marta Szymiec             - Zastępca Wójta Gminy Psary,
Pani Mirella Barańska – Sorn             - Sekretarz Gminy Psary,
Pani Agnieszka Adamus – Stępień             - Skarbnik Gminy Psary,
Pan Łukasz Siwczyk                                      - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dąbiu,
Pani Anna Kotela                   - Naczelnik Wydz. Przedsięwzięć Publicznych w UG 

   Psary,
Pan Zbigniew Guzik - Kierownik Ref. Inwestycji i Remontów w UG 

   Psary.

Obrady  rozpoczęły się od wyboru osoby prowadzącej posiedzenie Komisji wspólnej. 
Radni  jednogłośnie  zdecydowali,  że  posiedzenie  Komisji  poprowadzi  Pan  Jacenty  Kubica  –
Przewodniczący  Rady  Gminy  Psary,  który  powitał  gości,  a  następnie  przedstawił  tematykę
posiedzenia Komisji:
1. Sytuacja  epidemiologiczna  i  sanitarna gminy w  dobie pandemii  –  działania  podejmowane
przez gminę wraz z poniesionymi kosztami.
2. Wpływ pandemii koronawirusa na stan finansów Gminy. 
3.  Analiza materiałów na sesję.
4.  Sprawy bieżące.
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Ad.  3   – Sprawy bieżące  
W sprawach bieżących zostały poruszone następujące kwestie:
1. Pan Robert Zieliński:
a) złożył interpelację pisemną w sprawie podjęcia działań wskazanych w piśmie dot. zahamowania
pojawiania  się  problemu śmieci  w lesie  w Gródkowie.  Poinformował,  iż  rok temu mieszkańcy
sołectwa  Gródków  przeprowadzili  akcję,  która  miała  na  celu  usunięcie  śmieci  w  lesie
gródkowskim. Wydawało się, że od tego okresu, śmieci będzie tylko ubywać, nic bardziej mylnego.
W przeciągu miesiąca, śmieci, pomimo nakazu segregowania przybywa. Można domniemywać, że
za  tym  czynem stoją  firmy  budowlane,  które  wykonują  prace  na   terenie  gminy  oraz  firmy
budowlane z sąsiednich miast, które z naszej miejscowości, a przede wszystkim z lasu zrobiły sobie
skład odpadów. 
Pan radny złożył interpelację o uchwalenie uchwały nakazującej osobom, które prowadzą budowę,
prace  rozbiórkowe  oraz  zaawansowane  prace  remontowe  na  terenie  Gminy  o  dysponowanie
kontenerem na śmieci. Jednocześnie, aby organ odpowiedzialny za Lasy Państwowe poczynił kroki
w celu zabezpieczenia monitorowego wszystkich wjazdów do lasu gródkowskiego. 
b) zwrócił uwagę, iż w związku z remontem drogi DW 913 w Gródkowie utrudniony jest dojazd do
sklepu  Świeżyzna.  Zapytał,  czy  firma  wykonująca  to  zadanie  przewiduje  wypłacanie
odszkodowania co do spadku obrotu sklepu, czy właściciele mogą liczyć na rekompensatę. 

 Odpowiedzi w tym temacie udzielił Pan Dyrektor ZGK.
2. Pani Krystyna Kluszczyk:
a)  odniosła  się  do  wypowiedzi  radnego  R.  Zielińskiego  i  zwróciła  uwagę,  na  zbyt  małą  ilość
przyjmowania  odpadów budowlanych w PSZOK-u (100 kg to  za  mało).  Dodała,  by  do  takich
sytuacji  nie dochodziło, można zwiększyć przyjmowanie odpadów budowlanych przez PSZOK. 
b)  zgłosiła,  iż  w  momencie  odbioru  gabarytów  w  trakcie  ich  mielenia  wypadło  szkło  na
ul. Ogrodową w Górze Siewierskiej. Mieszkańcy zgłaszali tą kwestię i pytali kto ma je pozbierać,
c) poprosiła o wykoszenie poboczy w Górze Siewierskiej. Fragmenty te, są omijane przez powiat
będziński:  ul.  Kościuszki  przy  wjeździe  na ul.  Górną  (prawa strona  jadąc  z  Góry  Siewierskiej
w kierunku Strzyżowic), przystanek na żądanie na ul. Kościuszki,
d)  zwróciła  się  z  prośbą  podcinki  drzew przy  przystanku  oraz  wykoszenie  trawy,  wykoszenie
żywopłotu przy byłej szkole w Górze Siewierskiej,
e)  zwróciła  się  z  prośbą  umieszczenia  dodatkowego  oświetlenia  na  ul.  Ogrodowej
i Kochanowskiego w Górze Siewierskiej,
f) zwróciła uwagę, iż w związku z remontem DW 913 samochody uszkadzają pobocze na ul. Leśnej
w Górze Siewierskiej (przechylone krawężniki).
3. Pan Aleksander Jewak odniósł się do poruszonego tematu śmieci w lesie i oznajmił, że jest to
problem który wiąże się z nielegalną działalnością, tzw. „szarą strefą”. 
4. Pani  Anna  Gwiazda  poprosiła  o  wyjaśnienie:  dlaczego  gminy  Mierzęcice  i  Wojkowice
wynegocjowały, by raz do roku odbiór big- bag był za darmo, a gmina Psary musi za to płacić.

Odpowiedzi w tym temacie udzieliła Pani Zastępca Wójta wyjaśniając,  że zapewne taka
usługa  mieści  się  w  usłudze  podstawowej  w  ramach  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi. Można przypuszczać, że  jest to tak, jak w naszej gminie odbiór gabarytów, gdzie raz
w roku są one zbierane z całej gminy, a opłata taka mieści się w stawce podstawowej, w ramach
stawki od każdego mieszkańca. 
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Pani Zastępca Wójta dodała, iż tak samo można zrobić z odpadami budowlanymi, lecz wiąże się to
z odpowiednią kalkulacją stawki, która niewątpliwie znacznie wrośnie. 
Jeśli chodzi o odpady budowlane to istnieją dwie możliwości pozbywania się przez mieszkańca:
oddanie odpadów do PSZOK-u w Dąbiu na zlecenie usługi dodatkowej. 
Pani  Zastępca  Wójta  oświadczyła,  iż  problem  jest  w  braku  szczelności  tego  systemu,  gdyż
systemem objęci są wszyscy mieszkańcy, lecz nie są objęci przedsiębiorcy. 
5. Pan Jarosław Nowak zaproponował wystosowanie pisma do Nadleśnictwa by zamontowali
foto pułapki w lesie, np. w Gródkowie, Sarnowie.
6. Pan Jacenty Kubica poprosił o wyjaśnienie kto ma wyegzekwować od właściciela budynku
czy od remontującego dom aby odpady budowlane zostały zagospodarowane w sposób właściwy.

Pani  Anna  Kotela  –  Naczelnik  Wydz.  Przedsięwzięć  Publicznych  wyjaśniła,  iż  zapisy
uregulowane są w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, a ich szczegółowe zapisy
zostaną sprawdzone. 

Głos zabrała Pani Anna Gwiazda, która zwróciła uwagę na problem z zagospodarowaniem
styropianu i poprosiła o napisanie takiej informacji w gazecie gminnej, gdzie mieszkaniec może go
oddawać.

Pani Naczelnik wyjaśniła, że jeśli jest to styropian budowlany to jest on przyjmowany jako
odpad rozbiórkowy i można go oddawać do PSZOK-u. 
7. Pan Tomasz Ślęczka:
a)  poprosił  o  wystosowanie  pisma do PZD w Będzinie  o oczyszczenie  skrzyżowania  od Góry
Siewierskiej w kierunku Brzękowic Górnych.
b) zwrócił się z prośbą sprawdzenia studzienek kanalizacyjnych w Brzękowicach Górnych, przy
przystanku,
c) zgłosił zarośnięty teren przystankowy na ul. Kościelnej (pod górką) w Goląszy,
d) poprosił o wykoszenie terenu na placu zabaw w Goląszy Górnej oraz o przedłużenie grysu za
szkołą w Goląszy Górnej
8. Pan Jacenty Kubica:
a)  poinformował  o  piśmie  które  wpłynęło  do  Biura  Rady  od  mieszkańca  ul.  Leśnej
w Gródkowie w sprawie skutecznej pomocy w zrobieniu utwardzonego dojazdu do wymienionych
posesji. Dodał, iż sprawa trwa od 2016 roku. Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą o ponowne
rozeznanie tematu i pomoc mieszkańcom. 
b)   w  związku  z  remontem  drogi  DW  913  zgłosił  źle  zaprojektowane  odwodnienie  jezdni
i terenów przyległych do jezdni w rejonie ul. Zwycięstwa od nr 11 do 32 w Psarach oraz odbiór
wody opadowej w/w terenów przyległych do drogi wojewódzkiej nr 913.  

 Przewodniczący Rady przedstawił sytuację obrazującą zaistniały problem. Nadmienił,  iż
posesje od nr 13 do nr 21 zostały zapomniane, a są one przechylone do jezdni i woda spływa do
rowu. Nadmienił, iż jeśli ktoś projektuje to powinien nawiązać do sytuacji istniejącej. 

Przewodniczący Rady nadmienił, iż jedną interpelację skierował do Pana Wójta, a drugą do
Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Katowicach.  Mieszkańcy  proszą  w  tej  kwestii  o  pomoc.
Przewodniczący  Rady  poprosił  o  priorytetowe  potraktowanie  sprawy.  Zaproponował
zorganizowanie spotkania z mieszkańcami oraz z przedstawicielem firmy.

Głos  zabrał  Pan  Wójt,  który  wyjaśnił,  iż  pracownicy  Urzędu  Gminy  biorą  udział
w cotygodniowych naradach technicznych na placu budowy. Ponadto, zostało wystosowane pismo
do Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach, w którym stanowisko Urzędu Gminy
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jest  jednoznaczne,  że  przyjęte  rozwiązania  projektowe  są  błędne  i  wymagają  korekty  projektu
budowlanego.  W  trosce  o  mienie  mieszkańców,  mienie  publiczne,  Gmina  zawnioskowała
o podjęcie działań (wprowadzenie zmian projektowych) mających na celu rozwiązanie problemu
odwodnienia w/w terenów. 
Pan  Wójt  poprosił  o  przedstawienie  treści  pisma  skierowane  do  ZDW w Katowicach  a  także
zorganizowanie spotkania w terenie zarówno z wykonawcą/ inżynierem kontraktu / inwestorem.  

W dalszej części posiedzenia Komisji, Pan Wójt odniósł się do poruszonego tematu śmieci
oraz „dzikich wysypisk”, który dotyczy terenu całej gminy. 
Do  rozstrzygnięcia  są  dwie  kluczowe  kwestie:  kompetencje  (zarówno  Gminy,  Nadzoru
Budowlanego,  Policji)  oraz  procedura  w  kwestii  zapobiegania  oraz  postępowania  z  „dzikimi
wysypiskami”. Ważną kwestią jest edukacja i piętnowanie tych osób, które to robią i takie działania
muszą być podejmowane. 

Ad.1  -   Sytuacja epidemiologiczna i sanitarna gminy w  dobie pandemii – działania podejmowane  
przez gminę wraz z poniesionymi kosztami. Stan finansów gminy.

Pan  Wójt  przedstawił  szczegółowe  informacje  na  temat  sytuacji  epidemiologicznej
i sanitarnej gminy w dobie pandemii oraz podjętych działań przez gminę oraz jednostek podległych.
Informacje które zostały przedstawione pochodziły m.in. z takich jednostek jak: Ośrodek  Pomocy
Społecznej,  Gminny Ośrodek Kultury,  Urząd Gminy,  jednostki  Ochotniczych Straży Pożarnych,
placówki oświatowe, Zakład Gospodarki Komunalnej. Dane zawierają również koszty wdrożonych
działań. 

Pan Wójt nadmienił, iż odpowiadając na apel Starosty Będzińskiego o pomoc finansową dla
służby zdrowia psarski samorząd wsparł Rejonowe Pogotowie Ratunkowe w Sosnowcu oraz Szpital
Powiatowy w Czeladzi w zakresie zakupu środków ochrony osobistej oraz sprzętu niezbędnego do
ratowania i zdrowia osób z powikłaniami wynikającymi z zakażenia koronawirusem. 

Wolne wnioski:
a)  Pani  Krystyna  Kluszczyk  –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia,  Ochrony
Środowiska,  Sportu  i  Spraw  Społecznych  zwróciła  uwagę,  iż  w  porozumieniu  ze  Szpitalem
w  Czeladzi  bezpłatnie  przebadano  wychowawców,  opiekunów  oraz  pracowników  żłobka,
przedszkoli i  oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, którzy mają lub mogą mieć
kontakt z dziećmi po uruchomieniu placówek z zachowaniem reżimu sanitarnego, łącznie 42 osoby.
Przewodnicząca Komisji oznajmiła, iż w przypadku sytuacji, która uległaby pogorszeniu na terenie
Gminy, trzeba podjąć działania w celu zabezpieczenia środków budżetowych na badania personelu
przedszkola, żłobka i szkół. 
Poinformowała również,  iż Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów z Psar przekazało przyznaną
dotację na działalność w 2020r. na walkę z epidemią. 
b)  Pan  Jacenty  Kubica  -  Przewodniczący  Rady  Gminy  Psary  zwrócił  uwagę,  iż  w  momencie
przebadania pracowników placówek oświatowych nie będzie 100% pewności, gdyż pozostają np.
rodzice dzieci przyprowadzające je do danej placówki.

Wyjaśnień udzieliła Pani Sekretarz, która oznajmiła, iż takiej pewności nigdy nie będzie.
Przy  uruchomieniu  żłobka  i  przedszkola  podjęto  szereg  działań  mających na  celu  zapewnienie
dzieciom bezpiecznego pobytu w tych obiektach, tj.  m.in.  opracowano procedury przejmowania
dzieci od rodziców w celu zminimalizowania kontaktu z wychowawcami i opiekunami. 

4



Ad.2 -   Wpływ pandemii koronawirusa na stan finansów Gminy.   
Prezentację  multimedialną  wraz  z  przedłożonym  materiałem  przedstawił  Pan  Wójt.

Informacja ta, oprócz obecnej sytuacji finansowej (m.in. działań w celu zmniejszenia wydatków
bieżących Gminy na rok 2020) zawierała również prognozę uwzględniającą wpływ pandemii oraz
symulację obrazującą negatywny jej  wpływ przez okres dwóch lat,  a także propozycje rządowe
walki z kryzysem i zmiany w przepisach. 

Wolne wnioski:
a)    Pani  Krystyna  Kluszczyk –  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia,  Ochrony
Środowiska, Sportu i Spraw Społecznych zasugerowała, aby w raporcie o stanie gminy pojawiały
się kwestie porównawcze, które obrazują rozwiązania i mówią osobom czytającym jaki jest stan
gminy.

Ad.2 -    Analiza materiałów na sesję.  
Pkt.  5   - Podjęcie uchwał Rady Gminy Psary w sprawie:  
a)  Przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla
terenów położonych w sołectwie Preczów.

Projekt  uchwały  wraz  z  załącznikiem  graficznym  przedstawiła  Pani  Anna  Kotela  –
Naczelnik Wydz. Przedsięwzięć Publicznych. 
Obszarem  objętym  opracowaniem,  wskazanym  w  załączniku  do  uchwały  jest  teren  położony
w  sołectwie  Preczów  w  rejonie  ul.  Polnej,  ul.  Wiejskiej,  ul.  Skowronków  oraz  ul.  Miodowej
o  powierzchni  ok.  30  ha.  Teren  objęty  opracowaniem  posiada  dostęp  do  drogi  publicznej
w  południowo  –  zachodniej  części  opracowania.  W  celu  umożliwienia  prawidłowego
zagospodarowania  tego  terenu,  konieczne  jest  zaplanowanie  układu  drogowego,  powiązanego
z siecią dróg publicznych. Z uwagi na powyższe konieczne jest opracowanie miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego z docelowym przeznaczeniem na drogi publiczne. 

Uzupełnienia informacji w tym temacie dokonał również Pan Wójt.

b)  Zmiany  Uchwały  Nr  XIX/186/2020  Rady  Gminy  Psary  z  dnia  28  maja  2020r.  w  sprawie
uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Psary.

Pani  Anna  Kotela  –  Naczelnik  Wydz.  Przedsięwzięć  Publicznych  wyjaśniła,  że
wprowadzane zmiany Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie  Gminy wynikają
z konieczności doprecyzowania niektórych jego zapisów. 

c)  Zmiany  uchwały  nr  XVIII/203/2016  Rady Gminy  Psary  z  dnia  28  kwietnia  2016r.
w  sprawie  przyjęcia  „Regulaminu  Stypendium  Wójta  Gminy  Psary  dla  Najzdolniejszych
Studentów – Mieszkańców Gminy Psary”, zmienionej uchwałą nr XXXV/414/2017 Rady Gminy
Psary z dnia 30 listopada 2017r. oraz uchwałą nr XLI/492/2018 Rady Gminy Psary                 
z dnia 24 maja 2018r. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, do którego radni ne wnieśli uwag.

d) Określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Psary na rok szkolny 2020/2021.
Pani Sekretarz poinformowała, iż Gmina ma obowiązek dowozu dzieci niepełnosprawnych

do  placówek  oświatowych.  Średnie  ceny  mają  służyć  do  wyliczeń,  zgodnym  ze  wzorem
zapisanym w ustawie, zwrotu kosztów jednorazowego przewozu rodzicom, którzy we własnym
zakresie organizują dzieciom przewóz do placówek oświatowych. 
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Przeprowadzone zostało rozeznanie cen paliw działających na terenie Gminy i na tej podstawie
obliczono średnie ceny każdego rodzaju paliw. 

e) Przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzenia ścieków na terenie 
Gminy Psary”.

Projekt  uchwały  przedstawił  Pan Dyrektor  ZGK w Dąbiu  wyjaśniając,  że  konieczność
uchwalenia nowego Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązującego na
terenie Gminy wynika z faktu, iż w wyniku zmian w prawodawstwie i orzecznictwie w okresie od
uchwalenia poprzedniego Regulaminu część zapisów stała się nieaktualna. 

W dalszej części posiedzenia Komisji, głos zabrał radny Robert Zieliński, który zapytał,
czy na terenie gminy znajdują się tereny, które nie posiadają wodociągu lub nie będzie można
uzyskać zgody na przyłączenie.

Odpowiedzi  udzielił  Pan Dyrektor  objaśniając,  że na terenie  każdej  gminy znajdują się
takie tereny, które nie posiadają dostępu do sieci wodociągowej czy kanalizacyjnej. 

f) Zmiany w budżecie na 2020 rok.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, informując o dokonanych zmianach w planie

dochodów i wydatków budżetu gminy na 2020r. 
Zmiany  w załączniku  nr  1  „dochody”  dotyczą  m.in.:  zmniejszenia  planu  dochodów  o  kwotę
51.840,00 zł w związku ze zmniejszeniem opłaty za pobyt dzieci w żłobku; zwiększenie planu
dochodów  o  kwotę  219.446,15  zł  w  związku  z  przystąpieniem  dofinansowania  w  ramach
Regionalnego Programu Operacyjnego Woj. Śląskiego zadania pod nazwą „wspieranie rozwoju
warunków do godzenia życia zawodowego i prywatnego”.
W dochodach  majątkowych:  zwiększenie  planu  dochodów  o  kwotę  17.482,32  zł  w  związku
z  dofinansowaniem zadania  „budowa systemu nawodnienia  stadionu  Orzeł  Dąbie  ze  środków
Urzędu Marszałkowskiego „Inicjatywa Sołecka 2020”.
Zmiany  w  załączniku  nr  „wydatki”  dotyczą  m.in.:  zwiększenia  planu  wydatków,  w  związku
z koniecznością zapewnienia środków na realizację projektu RPO WSL (koszty pośrednie) oraz
oszczędności pochodzących z planu finansowego żłobka; zwiększenie planu wydatków o kwotę
11  000  zł  w  związku  z  koniecznością  zabezpieczenia  środków  na  ubezpieczenie  nowego
samochodu pożarniczego dla OSP Dąbie; zwiększenie planu wydatków  o kwotę 40 000 zł na
zakup wyposażenia dla przedszkola w Psarach; zwiększenie planu wydatków o kwotę 82,44 zł
w  związku  z  dostosowaniem  do  aktualnych  potrzeb  budżetu  ;  zwiększenie  planu  wydatków
o kwotę  179.572,02  zł  dokonano w związku  z  przyznaniem dofinansowania  z  RPO WSL na
działalność żłobka; zmniejszenia planu wydatków o kwotę 176.572,02 zł dokonano w związku
z oszczędnościami jakich dokonano w żłobku w związku z przyznaniem dofinansowania oraz
w  związku  z  oszczędnościami  wynikającymi  z  zamknięcia  placówki  z  powodu  Covid-19;
zmniejszenia planu wydatków o kwotę 51.840,00 zł w związku ze zmniejszeniem opłat za żłobek;
zwiększenie  planu  wydatków  o  kwotę  14.400,00  zł  w  związku  z  przystąpieniem do  projektu
PONE  dodatkowego  uczestnika;  zmniejszenie  planu  wydatków  w  związku  ze  zmniejszeniem
dotacji dla Gminnego Ośrodka Kultury. 
Pani Skarbnik przedstawiła również zmiany w poszczególnych załącznikach do w/w uchwały. 
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g) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Psary.
Pani  Skarbnik wspomniała,  że  zmiany  w  budżecie  są  nierozerwalnie  powiązane  ze

zmianami w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy. 
Zmiany  w załączniku  mają  ścisły  związek  ze  zmianami  wprowadzonymi  do  budżetu  Gminy.
Zwiększono  dochody  i  wydatki  budżetu,  dostosowano  limity  wydatków  do  zmian
w przedsięwzięciach. Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pod nazwą „termomodernizacja
budynku byłej Szkoły Podstawowej w Górze Siewierskiej”.

h) Udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego.
Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały informując, że ustawa o finansach publicznych

wskazuje,  że  pomocy  finansowej  można  udzielić  na  podstawie  odrębnej  uchwały  organu
stanowiącego. Kwota pomocy finansowej dla Powiatu Będzińskiego z przeznaczeniem na montaż
bramy garażowej w KP PSP została zaplanowana w budżecie Gminy na rok 2020. 

Wolne wnioski:
Zostały przedstawione następujące tematy:
a)  możliwość  skorzystania  z  prawa  wykupu  nieruchomości  o  powierzchni  ok.  1,80  ha
zlokalizowanej w Gródkowie, która w planie miejscowym przeznaczona jest pod zieleń. W tym
przypadku można zwiększyć stan posiadania terenu w sołectwie Gródków, a przyszłość pokazałaby
cel zagospodarowania tego terenu.  
W dalszej części posiedzenia Komisji, radni wypowiedzieli się w tej kwestii oraz zostali poproszeni
o zajęcie ostatecznego stanowiska do 13 lipca br. 
b) możliwe połączenie Gminnego Ośrodka Kultury z Biblioteką. 

Przewodniczący Rady Gminy wobec wyczerpania tematów, zakończył obrady.  Na tym posiedzenie
zakończono.

Jacenty Kubica

          Przewodniczący Rady Gminy Psary 

Podpisy Członków Komisji:

1.  Jacek Gwóźdź                            - …………………………………………………...

2.  Robert Zieliński                         -  …………………………………………………...

3.   Anna Gwiazda          -  …………………………………………………...               

4.   Remigiusz Olesiński          -  ……………………………………………………

5.   Tomasz Ślęczka          -  …………………………………………………...            

6.  Jarosław Nowak                     -  …………………………………………………...      
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7.   Krystyna Kluszczyk         -  …………………………………………………...             

8.   Adam Adamczyk         -  …………………………………………………...  

9.   Wiesław Zarychta         -  …………………………………………………...  

10. Aleksander Jewak         -  …………………………………………………...  

Protokół sporządziła:
Katarzyna Mucha
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